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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  KRIMEJA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/16-27/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  28.01.2016. 
                                    

 
ZAPISNIK 

S 15. SJEDNICE VMO KRIMEJA 
 

15. sjednica VMO Krimeja održana je 28.01.2016. (četvrtak) s početkom u 18 sati u prostorijama 
MO Krimeja, Kumičićeva 50. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Petar Petrinić, predsjednik VMO 
- Boris Mijolovoć , zamjenik predsjednika VMO 
- Danijela Bradamante, članica VMO 
- Arsen Cimaš, član VMO 
- Lucio Eškinja, član VMO  
- Zoran Miličević , tajnik MO. 
 
 
Usvajanje zapisnika  14.  sjednice VMO Krimeja: 

 Zapisnik je    jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
1. Provođenje programa rada za 2016. godinu 
2. Zahtjevi stanara zgrade Kumičićeva 3a: 

                - za označavanjem pješačkog prijelaza, 
          - za rješavanje parkirnih mjesta 

 
 

 
AD 1 
Predsjednik Vijeća iznio je prijedlog da se programska aktivnost "Pusni dani na Krimeji" održi 
u utorak, 9. veljače na slijedeći način: 

- maškarani tanci za djecu u prostorijama MO u 18 sati, 
- doček Krimejskih feštara i paljenje pusta ispred MO u 19 sati, 
- maškarani tanci za odrasle uz muzičara Vladimira Mikler i klapu  "Gradelini" 

Program bi se izveo u suradnji s Klubom umirovljenika i starijih osoba Krimeja,  i Krimejskim 
feštarima 
 
 

 
Zaključak 
Vijeće MO Krimeja jednoglasno je usvojilo prijedlog za realizaciju programske 
aktivnosti "Pusni dani na Krimeji".  
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AD-2 
 Putem ovlaštenog predstavnika stanara Vijeću Mjesnoga odbora Krimeja obratili su se 
stanari zgrade Kumičićeva 3a, 5, 5a i 5b s prijedlozima: 
 
- da se iscrta novi pješački prijelaz u Kumičićevoj ulici kod kbr. 5.  Svoj prijedlog   
obrazlažu da svakodnevno na tom opasnom mjestu prelaze cestu a nisu ničim zaštićeni.  
 
- da se susjedni dvorišni prostor koji je već dugi niz godina zatvoren i neiskorišten  
(prema njihovom saznanju u posjedu firme „Krimeja“ d.o.o.) pretvori u parkiralište. Svoj 
prijedlog obrazlažu činjenicama da se ispred njihove zgrade ne nalazi nijedno parkirno 
mjesto, da se vozila parkiraju na nogostupu, te su pješaci primorani hodati po vrlo 
opasnome kolniku. 
 
 
Zaključak: 
Vijeće jednoglasno donijelo zaključak da se oba zahtjeva upute nadležnim službama,  
Odjelu gradske uparve za komunalni sustav i TD „Rijekapromet“  na razmatranje i 
daljnje postupanje. 
 
 

 

 
 
Sjednica je završila u 20  sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od jedne (1) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Krimeja: 

 
Zoran Miličević Petar Petrinić 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

         
                                                  


